
 

 

Grundejerforeningen Munkerisparken, Birkerød 
 

Referat af bestyrelsesmøde 2016-2 
 
 

Tid og sted:  Onsdag den 4. maj. 2016 kl 19:30  
 
Sted: Hos Max Jensen, nr. 58 
 
Tilstede:  Max Jensen,  nr. 58 formand 

Vagn Sylvest,  nr. 36 kasserer 
Ole Krogh Andersen,  nr. 52 bestyrelsesmedlem 
Martin Plambech, nr. 45 - 
 

Fraværende:  Jørgen Rønnest,  nr. 60 bestyrelsesmedlem 
 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet fra mødet 3. februar, blev godkendt uden bemærkninger. 
 

2. Meddelelser (f.eks. kontakt fra medlemmer) 
En ejendom har klaget over placering af skur på naboejendom. Grundejerforeningen har 
meddelt ejeren, at kun kommunen har påtaleret i forhold til de tinglyste servitutter, hvorfor 
evt. klage skal sendes til kommunen. 
 

3. Kommunekontakt 
Der har været en telefonisk kontakt fra kommunen til næstformanden med forespørgsel om 
deltagelse i kommunens forsøg med affaldssortering med opstilling af flere affaldsbeholdere 
ved hver ejendom. Kontakten blev besvaret af Vagn Sylvest der meddelte, at foreningen ikke 
er interesseret fordi affaldsbeholdere i Munkerisparken er indbygget i ejendommene og 
derfor vanskelig kan ændres. Konklusionen af samtalen blev, at Munkerisparken ikke 
kommer til at deltage i forsøgsordningen. 
 

4. Konstituering 
Alle bestyrelsesmedlemmer blev genvalgt ved generalforsamlingen 16. marts. 2016. Max 
Jensen blev genvalgt som formand af generalforsamlingen og Vagn Sylvest blev genvalgt 
som kasserer. Bestyrelsen konstituerede sig uændret som følger: 
 
Næstformand: Ole Krogh Andersen 
Hjemmeside: Vagn Sylvest 
Kommunekontakt: Max Jensen 
Gartnerkontakt: Ole Krogh Andersen 
Kontakt græsslåning: Martin Plambech 
Ledig: Jørgen Rønnest 
 

5. Daglig drift 
Der er lejlighedsvis problemer med sporkøring på dele af fællesarealet, når gartneren bruger 
køretøjer. Det blev vedtaget, at undersøge, hvad det vil koste at dræne den vådeste del af 
fællesarealet fra nr. 64 og ned til brønden på arealet mellem nr. 56 og 58.  
 

6. Kørselshastighed i Munkerisparken 
Foranlediget af naboers klager over kørsel, som refereret fra generalforsamlingen, drøftede 
bestyrelsen mulige tiltag for at sikre trygge forhold for alle. 
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Det blev vedtaget at indhente pris på nyt skilt med pige ved indkørslen samt et skilt med 
teksten: ”Munkerisparkens bestyrelse anbefaler: Max 20 km” for at sende et signal om at vi 
ønsker meget langsom kørsel. Såfremt tiltaget ikke har den ønskede effekt vil yderligere 
tiltag blive gennemført. 
 

7. Sct. Hans 
Som annonceret på generalforsamlingen forsøger bestyrelsen at reaktivere Sct. Hans bål på 
fællesarealet mellem nr. 56 og 58 med et bål på bålfad som overholder lovgivningens krav 
om størrelse – dvs. diameter max. 120 cm. Der udsendes særskilt orientering et par uger før 
Sct. Hans. Arrangementet startes kl. 20 med et lille bål af hensyn til børn. Bestyrelsen vil 
organisere en grill, hvor medbragt kød kan grilles. Endvidere organiseres snobrød. 
 

8. Økonomi 
14 ejendomme har endnu ikke betalt kontingent. 
 

9. Eventuelt 
Næste møde holdes hos Jørgen Rønnest (nr. 60) 1.9. kl. 19:30. 
 
 
Referent: Max Jensen 
 
 
 
 


